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Z A P I S N I K 

sa 10. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati od 21. rujna 2022. godine početkom u 

11,00 sati prostorijama Općine Murter-Kornati 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Krešimir Mudronja, Ante Turčinov, Ivana Šimat, Daniel Ježina, Dorjana 

Juraga, Sandra Bašić, Maja Barešić, Marko Ježina, Jure Mudronja 

 

Ostali nazočni:  Toni Turčinov-načelnik Općine Murter-Kornati, Josipa Skračić, Luka Ježina, Katarina 

Burazer Katić, Vesna Juran – djelatnici OMK 

 

 

Zapisničar: Vesna Juran 

 

Utvrđivanje kvoruma: predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od 

devet vijećnika nazočno devet vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 
SAT VIJEČNIČKIH PITANJA: 
 
Daniel Ježina: pitanje za načelnika, zanima me zašto je dao ostavku na mjesto županijskog vijećnika? 
Toni Turčinov: zato što je tako bio dogovor sa gospodinom Jelićem  da ću odraditi jednu godinu, a s 
obzirom na događaje malo smo se požurili te se imam posvetiti općini. Doveo sam dva važna projekta 
ali o tome više može kolegica Ivana.  
Daniel Ježina: imam još jedno pitanje. Navodno su neki vaši suradnici pozvani na obavijesni razgovor 
od strane Uskoka, možete li potvrditi te navode.  
Toni Turčinov: ja nemam nikakve navode. Istraga se vodi protiv mene, kako bi ja mogao znati koga se 
pozvalo.  
Daniel Ježina: znači nemate nikakva saznanja  
Toni Turčinov: vi niste Uskok da me ispitivate ta pitanja, i to nije vezano za općinu već moje privatno.  
To je isto kao da ja vas prima imate li dozvole za pontone.  
Daniel Ježina: između ostalog ste trošili proračunska sredstva općine i sada kažete da je to osobno. Niti 
ste imali putne naloge.  
Toni Turčinov: vi mene optužujete za nešto što se nije dogodilo. Kad dođe vrijeme o tome ćemo pričati 
ja i Uskok a ne ja i vi.  
Daniel Ježina: ja to pitam jer to zanima žitelje ove općine koji uplaćuju u taj proračun.  
Ante Turčinov: ja se moram nadovezati na ovo što je kolega Ježina pitao. Kad izuzmemo ovaj privatni 
dio i dalje nađe mještane interesira što ste vi na čelu delegacije 2019. godine u travnju radili u Austriji? 



Toni Turčinov: predstavljali smo općinu i naše običaje. Vodili smo grupu Dalmatino. Tamo smo bili sa 
ljudima koji imaju tu brodove, kori dolaze u restorane i potrošili smo jedan dio svoje prezentacije koje 
je vijeće izglasalo.  
Ante Turčinov: mene interesira i javnost, tko je birao lokaciju na kojoj ste promovirali  
Toni Turčinov: ne razumijem pitanje 
Ante Turčinov: tko je birao lokaciju na kojoj su se događale određene marketinške aktivnosti  
Toni Turčinov: mislite u centru Klagenfurta ili  
Ante Turčinov: da da 
Toni Turčinov: na centru Klagenfurta na otvorenom  
Ante Turčinov: iz izvoda kartice je evidentno da nisu događanja bila samo na otvorenom. Bilo je i 
ugostiteljskih objekata, pretpostavljam da je postojao protokol i netko je odlučivao o svemu.  Da li 
imate saznanja o tome.  
Toni Turčinov: nemam 
Ante Turčinov: a tko ima?  
Toni Turčinov: to će utvrdili gospoda koja se bave za time, a to je trenutno Uskok.  
Ante Turčinov: Uskok se bavi marketingom općine? Ja nisam zadovoljan odgovorom. Jer proizlazi da se 
određene stvari odgađaju stihijski.  
Toni Turčinov: to nisu pitanja koja se tiču općine niti projekata, da pitate o projektima i da znate nešto 
o njima moglo se normalno raditi a ne u ovim uvjetima, al dobro.  
Marko Ježina: ja se ne bi složio da se to ne tiče žitelja niti nas samih vijećnika jer se poteže glavno 
pitanje što se tamo radilo i tko je bio tamo. Ne možemo se praviti ludi i reći ništa se nije desilo.  
Toni Turčinov: jeste li vi tada bili vijećnik 
Marko Ježina: nisam 
Toni Turčinov: e onda.  
Marko Ježina:  to je sada aktualno pitanje  
Toni Turčinov: ako ste digli kaznenu prijavu protiv mene onda ste morali znati da sa tom kaznenom 
prijavom ide i kaznena odgovornost. 
Ate Turčinov: ako će te javnost informirati morate ih informirati na način da smo tražili informacije 
sukladno većine vijećnika. Na tom papiru i moja malenkost je potpisana  i na to smo dobili informacije. 
Ovo što vi sada direktno imputirate da smo mi digli kaznenu prijavu protiv vas, a vi ako imate dokument 
di piše da je 5 vijećnika diglo kaznenu prijavu protiv vas to nam slobodno pokažite. 
Toni Turčinov: kako javnost zna di sam bio tako i zna tko stoji iza svega.  
Ivana Šimat: da li sada pišete putne naloge? 
Toni Turčinov: da, i to od početka ovog saziva.  
Daniel Ježina: spominjali smo te putne naloge, pa ste rekli da ne pišete. 
Toni Turčinov: rekao sam da nisam pisao, ali da sam od početka mandata pisali svaki putni nalog. Ali 
nisam uzimao dnevnice kao i prije.  
Sandra Bašić: ja bi pitala nešto u vezi aglomeracije, mislim da to zanima širu javnost. Bili ste na više 
sastanaka po tom pitanju, pa gdje smo, što se događa?  
Toni Turčinov: više smo radili za smanjenje vidnih naknada koje će se dignuti, nekim do 100 %. Sada to 
odlučuje grad Šibenik jer je većinski vlasnik Vodovoda i odvodnje Šibenik. Za naše žitelje će to biti veliki  
problem. Moje kolege su uputili gospodinu Buriću otvoreno pismo  zašto se voda i vodne usluge ne bi 
smanjile ako je Vlada donijela mjere o smanjenju električne energije i ta borba sada traje. Jedan od 
tema u vodama i vodovodu bila je aglomeracija. Vodovod je završio cjelokupnu dokumentaciju i sada 
je spremna za javni natječaj. Iz Hrvatskih voda je predloženo da se ne ide u natječaj a to je jedan od 
tematskih sjednica koju ću ja sazvati, tj. tražiti ću predsjednika da sazove sjednicu za aglomeraciju, tj. 
za odvodnju Murter-Betina. Ne bi više o toj temi govorio osim da je sve spremno za javni natječaj. 
Krešimir Mudronja: mene zanima, zašto niste ovdje podnijeli ostavku? 
Toni Turčinov: jer se ne smatram krivim. Iz županije sam podnio ostavku jer sam više vremena htio 
posvetiti radu u općini. Radu gdje se moram boriti sa većinom u vijeću i radom u županiji i radu na 
projektima jednostavno i nemam snage na otvorena tri bojišta. Na prvom mjestu mi je obitelj, pa 
općina pa županija. Ja sam izabrao ona dva a to su obitelj i projekti. Ako bi ne pustite proračuna ja ću 
dati ostavku.  



Krešimir Mudronja: mi mislimo da mi naš posao radimo jako dobro.  
Toni Turčinov: to vi mislite, ali tako ne misli većina u Murteru. Ovim vas pozivam da idemo na izbore 
za vijeće.  
Krešimir Mudronja: bacate na rukavicu.  
Marko Ježina: mene zanima koji je smisao vijeća ukoliko vi kao načelnik ne poštujete odluke istog. Mi 
smo kroz prijedlog proračuna izglasali određenu svotu novca oko 200.000 kuna za uređenje i sanaciju 
Kantimirove i Majinove ulice. Isti taj novac u prijedlogu rebalansa je bio maknut sa tih ulica te je 
prenamijenjen za neku drugu lokaciju, ali ako smo mi donijeli neku odluku, ako smo izdvojili neka 
sredstva i sada nas ljudi pitaju jeste li što napravili, ali kako ćemo napraviti ako se ne poštuje naša 
odluka. Moje je pitanje koji je smisao vijeća ako vi ne poštujete odluku.  
Toni Turčinov: da li se u Kantimirovoj ulici radilo  
Marko Ježina: općina nije redila nego je Murtela radila i gasila je požar.  
Toni Turčinov: gasila je požar jer nije bilo vremena. Nismo imali u planu vodovoda i odvodnje da 
riješimo tu ulicu. Da bi vodovod i odvodnja riješili tu ulicu mora biti u planu, koju mora izglasati vijeće, 
drugo ja moram sjesti sa direktorom i dobiti troškovnike da bi se uredila cijela ulica. 
Toni Turčinov: vi ćete to vratiti rebalansom i kada se  vrati ići ćemo u novu odluku vodovodne mreže 
te kad se napravi nova odluka o vodovodnoj mreži i dobije troškovnik iz vodovoda i kad ta sredstva 
budu na općinskom računu za to namijenjena sa time će se urediti ulica. 
Ante Turčinov: zašto to sve do danas niste napravili kada je sve isto to što sada spominjete bilo sastavni 
dio odluke i izglasan na proračunu za 2022. godinu.  
Toni Turčinov: zato jer nije bila stavljena u program. Tamo su se napravili radovi i svi smo mislili da je 
sanirana. A dogovorili smo se da ćemo poslije ići u veće radove.  
Ante Turčinov: što želite reći da je sastavni dio proračuna koji je izglasan nije pratio plan razvoja 
komunalne infrastrukture 
Toni Turčinov: ne, to ste vi rekli ja to nisam rekao.  
Ante Turčinov: ja vas pitam da li je praćen ili nije praćen, ako je praćen onda sve ovo što vi spominjete 
bi trebalo biti unutra.  
Toni Turčinov: unutra je jedan dio.  
Ante Turčinov: ako su sredstva osigurana, jeli bilo u Maijnovoj 
Toni Turčinov: bilo je ali je zbog starih cijelo došlo do proboja na drugom mjestu kada se saniralo jedno      
Ante Turčinov: a zašto nije saniramo ako su proračunska sredstva osigurana ako postoji plan uređenja 
komunalne infrastrukture  
Toni Turčinov: dok se nije riješila Majinova nije ni bilo vode i ni vodovod ni nitko ne može ocijenit odakle 
ta voda dolazi.  
Ante Turčinov: onda plan koji se donosi za 2022. godinu nije bio ispravan.  
Toni Turčinov: plan je bio ispravan ali vi ga niste donijeli. Mi smo pokušali sanirati, preko Murtele i 
vodovoda ali je očito da nismo sanirali ili ćemo ga sanirati dalje ili ga nećemo sanirati  
Krešimir Mudronja: sada ste tu svašta izmiješali, rekli ste da nije bila odluka, a znate i sami da je bilo u 
proračunu, program je sastavni dio proračuna, ako je trebalo još nekakva odluka to popratiti onda je 
to na upravnom odjelu da … 
Toni Turčinov: predsjedniče, moramo poštivati proceduru, a onda ide ovako, stavljanje u plan 
izglasavanje plana, dobivanje troškovnika, potpisivanje ugovora sa vodovodom i rješavanje problema. 
Kada to napravimo mi ćemo uložiti sva ta sredstva. 
Ante Turčinov: sve ovo što ste vi spomenuli, vijeće kao predstavničko tijelo je upravo osiguralo kroz 
financijski plan 2022 godine i kroz plan gradnje komunalne infrastrukture. Nije na vijeću da skuplja 
troškovnike i sve ovo što kažete naknadno.  
Toni Turčinov: na vama je da izglasate program, a na meni je sa skupim troškovnike. Plan nije bio 
izglasan  
Ante Turčinov: kako nije bio izglasan ako je sastavni dio dnevnog reda sjednice u 12.mjesecu 
2021.godine  
Toni Turčinov: još nije završila godina na kraju krajeva.  
Ante Turčinov: hoće li biti do kraja godine?  
Toni Turčinov: vidjeti ćemo, zavisi o sredstvima u proračunu.  



Ante Turčinov: sredstva su u proračunu osigurana 
Toni Turčinov: pitanje je da li vodovod može odraditi.  I da li ćemo mi dobiti troškovnike  
Krešimir Mudronja: imali ste vremena zatražiti troškovnike 
Toni Turčinov: mi smo ih zatražili ali ih nismo dobili.  
Krešimir Mudronja: možemo dobiti kome ste to poslali.  
Ivana Šimat: proračunom smo isto predvidjeli projektnu dokumentaciju za javnu luku na Žutu i to smo 
saznali da se ništa nije pokrenulo. Tu je isti problem. Mislim da je sada vrijeme da se prostor bivšeg 
Djela uredi u svrhu koji se sada koristi u izložbeni prostor ili knjižnice tj. da bude u kulturnu svrhu a ne 
da se iznajmljuje. 
Toni Turčinov: prvo pitanje je bilo u vezi luke na Žutu. 75 000 kuna nije dovoljno niti za geodetske 
izmjere, ako se vi slažete da ja ponovno probijem proračun mi ćemo sutra naručiti projekt koji će biti 
zajedno sa geodetskim uslugama, arhitektima tj. idejnim rješenjem, glavnim projektom, izvedbenim, 
troškovnikom  negdje oko 500.000 kuna evo ja ću sutra naručiti projektnu dokumentaciju. Ali dajte mi 
nalog da ja to napravim.  
Daniel Ježina: imate li već neke favorite koji bi to radili.  
Toni Turčinov: nemam. Drugo pitanje što se tiče kulturnog centra. Imali smo natječaj čovjek se nije 
javio, nije su odlučio uči u investiciju. Ja se slažem da to bude kulturni centar. U novom proračunu ćete 
dato prijedlog što želite da to bude i riješiti ćemo onako kako želite.  
Maja Barešić: evo mene zanima interreg, projekt što se odvija na Colentumu. Do koje faze je to došlo?  
Toni Turčinov: došlo je kraju, imamo 10 info tabli, spaja se rasvjeta i voda, a ostalo je sve riješeno. 
Kavezi su u moru, po meni bi trebalo biti do 1.10 sve riješeno.  
Luka Ježina: biti će neke edukativne radionice, edukacijski posjeti, nabava opreme za multimedijalni 
vodič i promo materijeli do kraja projekta a to je 30. listopada biti će sve gotovo.  
Jure Mudronja: mene zanima što je sa projektom proširenja groblja i što je sa onim što je prijavljen na 
Lag natječaju za kocke oko crkve na Gradini? 
Toni Turčinov: za Lag natječaj nam je potreban rebalans da bi se moglo ići u investiciju. 20. 000 kuna 
smo dobili za opločenje oko crkve. Proširenje groblja nije jednostavno, radi se o teškoj temi a to je 
arheologija koja se nalazi ispod područja gdje se planira širiti groblje, a nemamo drugog terena gdje bi 
mogli ići u proširenje. Mislim da se radi o 2 milijuna arheoloških istraživanja   
Dorjana Juraga: o kojem se kružnom toku radi? 
Toni Turčinov: sa Hrvatskih cestama smo već dugo u suradnji, ovdje se rado o kružnom roku na državnoj 
cesti. Imamo lokacijsku dozvolu koju ćemo morati izmijeniti jer je to tražila općina Tisno. S obzirom da 
se papiri sporo rješavaju mislim da ćemo morati izdržati još jedno ljeto bez kružnog toka. Drugi kružni 
tok je kod Murtelinog skladišta, tamo imamo 4 restorana, imamo lokvu koja je problem. U suradnji sa 
županijskim cestama smo dogovorili projekt vrijednosti oko 700.000 kuna i mislim da bi u ponedjeljak 
trebali početi radovi i biti će završeni kroz mjesec dana, Kosirina je išla u nabavu, traži se izmjena na 
projektu a to su električna vozila, punionica i Kosirina će biti u funkciji do ljeta.  
Krešimir Mudonja: vratio bi se na par stvari. Jedno koje se spominjali, pokretanje postupka za Žut, koje 
mene kao Žutara bez obzira na ovu funkciju, moja životna pozicija sigurno da me može više zanimati. 
Iznijeli ste cifru, koju ja ne bih htio niti bi bilo pošteno niti korektno gledati u kontekstu našeg trenutnog 
proračuna samo već kroz jednu širu prizmu činjenice da općina nosi naziv koji nosi i da u periodu od 
kad ona postoji se općina tko god da je bio na čelu nije iskazala kad je u pitanju skrb za to svoje otočje. 
Ja ne znam nabrojiti koja ulaganja su tamo plasirana, a svakako da se svih tih minulih godina značajno 
uprihodovalo, jer tamo postoji niz gospodarskih subjekata koji pune državne proračun i općinsku 
riznicu. Nadalje zamolio bi da se dostave troškovnici, odnosno mailovi u kojima se traže troškovnici, i 
ne bi htio da to ostane samo ovako rečeno nego da se stvarno dostave, odnosno mail u kojem se traži 
troškovnik. Imam pitanje, a odnosi se na igralište na Lukama. Raspravljajući o rebalansu vidjeli smo 
iznos same fakture, radi se o bagatelnoj nabavi, pa koliko ste ponuda za to tražili.  
Vesna Juran: tri.  
Krešimir Mudronja: pretpostavljam da ste izabrali najpovoljniju. Ja sam zatražio jedno mišljenje od 
čovjeka koji isto tako ima firmu koji se bavi sa time.  Njegov komentar je bio. Cijena montaže je ok, no 
cijena pripremnih radova ovo je bože me sačuvaj, ove su cijene 1000% dignute, stavka 1. suluda, valjda 
općina mora osigurati struju i vodu za nesmetan rad. Zašto i što se tu naplaćuje. Osim toga ako 



komunalci ne mogu nek tvrtka osigura agregat i spremnik vode ali to sigurno nije 16.000 kuna. Stavka 
2. ok, stavka 4. pa mi rastrčavamo šumu i raslinje sa strojevima za 20 kuna ovo da se nasadiš na glavu 
ne može vrijediti više od 40 pogotovo jer je to sitna demontaža i deponiranje. Stavka 4. iskopi u Zadru, 
Šibeniku sa odvozom 130 kuna, na otoku Pašmanu je 180, ne može biti preko 250 kn, pa nema Murter 
trajekt a skuplje je nego na otoku. Stavka 5. geotekstil maximum 35 kuna, tampon u Zadru, Splitu 220 
kn, na otoku 320 kn kod nas opet previše. Oplata u Zadru, Splitu 150 kn, a za jednostavno šalovanje na 
otoku kako je navedeno ne može preko 220 kn i to je napucano. Stavka 8. beton na Ugljanu, Pašmanju 
u nabavi koštaju sa uračunatim prijevozom i pumpom 780 kn plus 150 ugradnja, željezo neću ni 
komentirati, opet je napucano. Deponij, mislim da ne vrijedi max.10 000 kuna kad uračunaš sve da je 
komplet 25m3po najskupljoj tarifi a realno ne može biti jer ima čistog iskopa itd. zanima me da li netko 
analizira te ponude ili ne? 
Toni Turčinov: mi zatražimo tri ponude i uzimamo najjeftiniju. Nismo mi ti koji ćemo analizirati ponude. 
Tražili smo Redox jer znamo da je dobra firma i još neke druge firme koji su isto tako dali ponude.  
Krešimir Mudronja: čišćenje terena na površini dječjeg igrališta što podrazumijeva, raščišćavanje 
terena, uklanjanje korova, demontaža postojećih sprava, umjetne trave te ostalog otpadnog 
materijala. Svi znamo kako je to igralište izgledalo. Čišćenje je bilo 62.565 kuna. Ovdje piše korov, kakav 
je to korov. 
Toni Turčinov: niti ja ulazim u troškovnike niti moji zaposlenici, traže se ponude jer je to po zakonu. 
Drugi puta vi predložite firme pa ćemo to odraditi.  
Krešimir Mudronja: neće to biti potrebno. Mi svi radimo naš posao. Vaše je da tražite ponude i da 
provodite investicije, na nama je da pratimo što radite. Ovdje se spominju trakasti temelji. Kakvi su to?  
Toni Turčinov: ja nisam građevinar i ne znam ništa o trakastim temeljima, ali očito postoji opravdan 
razlog zašto su se morali postaviti. Valjda ti ljudi koji to rade imaju uvjete po kojima se moraju 
pridržavati.  
Krešimir Mudronja: sigurno je to ali morati ćemo malo pripaziti na ove stvari.  
Toni Turčinov: moj prijedlog je da zaposlimo jednog građevinara u općinu koji bi se razumio u 
građevinske radove kako bi izbjegli daljnje ovakve situacije. Ako se Vijeće slaže ja ću sutra pokrenuti 
postupak izmjene sistematizacije gdje ćemo staviti jednog građevinara  koji će se baviti troškovnicima, 
jer ja i moje kolege ne možemo o tome voditi računa.  
Krešimir Mudronja: vidite kako je naš posao nezahvalan, mi moramo pratiti što vi radite ne 
omalovažavajući vaš angažman, ali to nam je posao.  
Ante Turčinov: ja smatram da načelnika nitko ne sprječava da predloži novi plan sistematizacije radih 
mjesta, a uloga vijeća je da se o istome raspravlja. Ali imam jedno pitanje, ako ne nalazite ništa loše u 
onome što se dogodilo u Austriji da li to znači da ćete ponoviti te iste radnje? 
Toni Turčinov: ja ne znam o kojim vi radnjama pričate.  
Ante Turčinov: o organiziranju studijskog putovanja na temu marketinga u Klagenfurtu.  
Toni Turčinov: ako vi mislite na predstavljanje općine, normalno da ćemo organizirati.  
 
 
DNEVNI RED:  
 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 8. i 9. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju/neprihvaćanju polugodišnjeg Izvješća o izvršenju Proračuna 

Općine Murter-Kornati za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2022. godine, 
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DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
 

 Zapisnik sa 8. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

2. Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
 

 Zapisnik sa 9. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju/neprihvaćanju polugodišnjeg Izvješća o izvršenju 

Proračuna Općine Murter-Kornati za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2022. godine 
 

PREDLAGATELJ AKTA: Načelnik Općine Murter-Kornati 

IZVJESTITELJ: Načelnik Općine Murter-Kornati i Katarina Burazer Katić, Viši referent za financije i javne 

prihode JUO Općine Murter-Kornati 

SUDIONIK RASPRAVE: Ante Turčinov 

PRAVNA OSNOVA: Zakon o proračunu („Narodne novine“, broj 144/21),  Pravilnik o polugodišnjem i 

godišnjem izvještaju o izvršenju proračuna ("Narodne novine", broj  24/13, 102/17, 1/20 i 147/20)   

Katarina Burazer Katić:  Člankom 88. stavkom 2. Zakona o proračunu („Narodne novine“, 144/21) 

propisano je da Vlada, odnosno načelnik, gradonačelnik, župan podnosi Saboru, odnosno 

predstavničkom tijelu, na donošenje polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna do 30. rujna tekuće 

proračunske godine. U općem dijelu koji nam daje prikaz ukupnih prihoda i rashoda tekuće godine 

vidimo da je u ovom izvještajnom razdoblju OMK ostvarila prihode poslovanja u iznosu  7.308.715 kn, 

dok su rashodi poslovanja 5.335.336 kn te rashodi za nabavu nefinancijske imovine 2.149.231 kn. Što 

se tiče primitaka od nefinancijske imovine i zaduživanja isti su ostvareni u iznosu od 70.000 kn, dok su 

izdaci za financijsku imovinu i otplatu zajmova 99.554 kn te sa manjkom iz prethodne godine u iznosu 

od  35.396 kn. prikazan je manjak prihoda i primitaka za pokriće u slijedećem razdoblju u iznosu  

240.802 kn. U računu prihoda i rashoda po ekonomskoj klasifikaciji za razdoblje od 1.1.do 30.6. 2022.g. 

vidimo da su prihodi poslovanja ostvareni u već navedenom iznosu od 7.308.715 kn a isti se odnose na 

prihode od poreza koji su izvršeni u iznosu od 3.782.739 kn te na prihode od pomoći koji su ostvareni 

u iznosu 1.594.518 kn. najznačajnije su kapitalne pomoći međunarodnih organizacija koji su ostvareni 

u iznosu 589.219 kn a isti se odnose na pomoći za kapitalni projekt Historic. Prihodi po osnovi tekućih 

pomoći iz državnog proračuna ostvareni  su u iznosu od 232.800 kn, a odnose se na kompenzacijske 

mjere JLP(R)S. Prihodi po osnovi kapitalnih pomoći iz državnog proračuna temeljem prijenosa EU 

sredstava ostvareni su u iznosu 244.209 kuna, a odnose se na odobrene ZNS-ve Projekta „Zaželi“. 

Prihodi od administrativnih pristojbi po posebnim propisima ostvareni su u iznosu 906.064 kn dok su 

kazne i upravne mjere ostvareni su u iznosu od 84.297 kuna. Što se tiče rashoda poslovanja i rashoda 

za nabavu nefinancijske imovine njih ćemo bolje vidjeti u posebnom dijelu. Što se tiče samog 

financiranja koji nam daje prikaz primitaka financijske imovine i zaduživanja i samih izdataka za 

financijsku imovinu otplati zajmova u ovom izvještajnom razdoblju OMK je ostvarila prihod od povrata 



zajmova i to u iznosu od 70.000 kuna a isti se odnose na povrat pozajmice dano udruzi Latinsko idro. 

Što se tiče izdataka za financijsku imovinu i otplatu zajmova isti su izvršeni u iznosu od 99.554 kn a 

odnose se na otplatu kredita za javnu rasvjetu. U posebnom dijelu da zbog neusvojenog prvo prijedloga 

izmjena i dopuna proračuna OMK i u nekim programima i aktivnostima bilježiti ćemo odstupanja u 

odnosu na sam plan. Tako što se tiče izvršenja po organizacijskoj klasifikaciji koji nam pokazuje prikaz 

povezanih i usklađenih cjelina vidimo da je u razdjelu predstavničkog i izvršenog tijela ukupno izvršeno 

do 70.888 kn dok je u razdjelu JUO izvršeno 7.413.233 kn. Što se tiče izvršenja po programskoj 

klasifikaciji. Kapitalni projekt-rekonstrukcija općinske zgrade izvršen je u iznosu 61.250 kn u odnosu na 

izvorni plan. A riječ je o rashodima za nabavnu nefinancijske imovine odnosno pjeskarenje kamena 

općinske zgrade. U programu zaštite i spašavanja građana kod financiranja Crvenog križa vidimo 

odstupanje u iznosu 11.205 kn više u odnosu na plan. Riječ je o donacijama. Kod programa održavanja 

objekata u aktivnosti održavanja čistoće bilježimo povećanje više za 9.012. kuna a sami rashodi se 

odnose na rashode komunalne usluge. Što se tiče aktivnosti održavanja nerazvrstanih cesta na 

aktivnostima za intelektualne  i osobne usluge bilježimo iznos da je više 22.750 kn u odnosu na plan. 

Kod programa gradnje objekata projekt izgradnje edukativno poučne šetnice izvršeno je 74.250 kuna 

više u odnosu na plan. Kod javne rasvjete bilježimo manje odstupanje 1.621 kn. Najvažnije odstupanje 

je kod rekonstrukcije križanja Murter-Betina.  Izvršen je u iznosu od 96.556 kn. Program zaštite okoliša 

odstupanja u odnosu na plan bilježimo kod kapitalnog projekta sanacije odlagališta Hripe i to na 

rashodima za intelektualne usluge-9.450 više u odnosu na plan. U programu predškolskog odgoja 

bilježimo odstupanja u iznosu od 55.000 kn u odnosu na plan. U Programu obrazovanja većih 

odstupanja nije bilo. Program socijalana skrb kod aktivnosti pomoć u novcu vidimo da je izvršeno 9. 

349 kn više u odnosu na plan. Kod programa promicanja kulture većih odstupanja nije bilo. U programu 

razvoja sporta i rekreacije veliko odstupanje vidimo kod uređenja sportskog centra Murterski škoji koji 

je izvršeno u iznosu 123.090 kn. općina je dala jamstvo komunalnom poduzeću Murtela u iznosu 

300.000 kn tu je riječ o kreditu sklopljenom između komunalnog poduzeća Murtela i Erste banke, riječ 

je o dozvoljenom minusu. Koji Murtela sklapa na godinu dana sa bankom. A općina izdaje jamstvo.   

 

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju/neprihvaćanju polugodišnjeg Izvješća o izvršenju Proračuna 
Općine Murter-Kornati za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2022. godine nije prihvaćen sa 4 glasa ZA  
i 5 PROTIV 

 

4. Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati 
za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2022. godine 

 

 Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2022. godine 
primljen je na znanje 

 

5. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2022. godinu 
 
 

PREDLAGATELJ AKTA: Načelnik Općine Murter-Kornati 

IZVJESTITELJ: Načelnik Općine Murter-Kornati i Josipa Skračić, Viši referent za računovodstvo i 

unutarnju kontrolu JUO Općine Murter-Kornati 



SUDIONIK RASPRAVE: Ante Turčinov, Krešimir Mudronja, Daniel Ježina, Toni Turčinov, Ivana Šimat 

Josipa Skračić: zakonom je predviđeno da se izmjene i dopune mogu vršiti tijekom proračunske godine.  

Sukladno tome vrši se usklađenje planiranih rashoda i izdataka, prihoda i primitaka prema novoj 

procijeni. Prihodi poslovanja su smanjeni za 2.136.210 kn. Rashodi poslovanja su povećani za 1.361.100 

kn dok su rashodi za nabavu nefinancijske imovine smanjeni za 2.682.008 kn. Kod računa financiranja 

primici od financijske imovine povećani su za 70.000 kuna. Kod programa javne uprave i administracije 

rashodi su smanjeni za 36.500 kuna. Kod programa javne uprave i administracije rashodi i izdaci su 

smanjeni za iznos od  719.600 kuna. Program zaštite i spašavanja materijalnih i drugih dobara smanjen 

je za 296.800 kuna.  Program izrade prostorno planske dokumentacije ostao je isti. Program održavanja 

objekata povećan je za 420.000 kuna. Program gradnje objekata i uređenja komunalne infrastrukture 

rashodi su povećani za 1.060.392 kune. Program predškolskog odgoja smanjen je za 2.888.000 kuna . 

Program osnovnoškolskog obrazovanja rashodi su povećani za 42.700,00 kn. Kod programa socijalne 

skrbi rashodi su povećani za 179.700 kuna. Kod programa javnih potreba ostalih udruga građana 

pravnih i fizičkih osoba rashodi su povećani za 40.000 kuna. Program promicanja kulture smanjen je za  

62.800 kuna. I program razvoja sporta i rekreacije rashodi su povećani za 178.000 kuna.  

 Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2022. godinu prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 
 
 

6. Prijedlog Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2022. 
godinu 

 

PREDLAGATELJ AKTA: Načelnik Općine Murter-Kornati 

IZVJESTITELJ: Načelnik Općine Murter-Kornati i Josipa Skračić, Viši referent za računovodstvo i 

unutarnju kontrolu JUO Općine Murter-Kornati 

SUDIONIK RASPRAVE: Ante Turčinov 

Josipa  Skračić: Plan sadrži ciljeve i prioritete povezane kroz programsku i organizacijsku klasifikaciju. 

Ovdje se vidi koje su promijene napravljene u odnosu na plan.  

 Prijedlog Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2022. godinu 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

7. Prijedlog Izmjena i dopuna Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2022. 
godinu 

 

PREDLAGATELJ AKTA: Načelnik Općine Murter-Kornati 

IZVJESTITELJ: Načelnik Općine Murter-Kornati i Josipa Skračić, Viši referent za računovodstvo i 

unutarnju kontrolu JUO Općine Murter-Kornati 

PRAVNA OSNOVA: Zakon o proračunu („Narodne novine“, broj 144/21)  



Proračun se tijekom 2021. godine zadužio i uzimanjem kratkoročnog revolving kredita u iznosu od 

1.000.000,00 kuna čije korištenje i otplata se predviđaju do kraja 2022. godine.“ briše se budući isti 

nije korišten već je zatvoren, a vezan je bio uz projekt Colentum. 

„Tijekom 2022. godine ne predviđa se izdavanja jamstava Proračuna po bilo kojoj osnovi.“ mijenja se 

budući je Murtela d.o.o. u vlasništvu Općine trebala jamstvo.  

Općina je dala jamstvo Erste&Steiermaerkische bank d.d.  za tzv. odobrenje dozvoljenog minusa tj. 

plaćanje svih obveza  trgovačkog društva Murtela d.o.o. za komunalne djelatnosti po Ugovoru o kreditu 

broj 1100616946 u iznosu od 300.000,00 kuna. Murtela d.o.o. taj kredit planira djelomično koristiti 

radi lakšeg poslovanja. 

 Prijedlog Izmjena i dopuna Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2022. 
godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

8. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-
Kornati za 2022. godinu 

 

 
PREDLAGATELJ AKTA: Načelnik Općine Murter-Kornati 
IZVJESTITELJ: Načelnik Općine Murter-Kornati i Josipa Skračić, Viši referent za računovodstvo i 
unutarnju kontrolu JUO Općine Murter-Kornati 
PRAVNA OSNOVA: Zakon o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“, broj 68/18, 110/18, 32/20)  
 
Općinsko vijeće Općine Murter-Kornati je na 6. sjednici od 22. prosinca 2022. godine donijelo Program 

građenja komunalne infrastrukture. Isti je objavljen u Službenom glasniku Općine Murter-Kornati br. 

10/21. 

 
 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-

Kornati za 2022. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO  
 

9. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-
Kornati za 2022. godinu 

 

PREDLAGATELJ AKTA: Načelnik Općine Murter-Kornati 

IZVJESTITELJ: Načelnik Općine Murter-Kornati i Josipa Skračić, Viši referent za računovodstvo i 

unutarnju kontrolu JUO Općine Murter-Kornati 

PRAVNA OSNOVA: Zakon o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“, broj 68/18, 110/18, 32/20)  

Josipa Skračić: program je povećan za 422.000,00 kuna i to po aktivnostima održavanja nerazvrstanih 

cesta. Rashodi su smanjeni za 50.000 kuna. Promjene su i kod održavanja javnih zelenih površina i tu 

su rashodi povećani za 80.000,00 kuna i povećanje je kod aktivnost održavanja javnih površina i to za 

iznos od 420.000 kuna.   

 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-
Kornati za 2022. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 



 

10. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 
2022. godinu 

 
PREDLAGATELJ AKTA: Načelnik Općine Murter-Kornati 

IZVJESTITELJ: Načelnik Općine Murter-Kornati i Josipa Skračić, Viši referent za računovodstvo i 

unutarnju kontrolu JUO Općine Murter-Kornati 

PRAVNA OSNOVA: Zakon o financiranju javnih potreba u kulturi NN 47/90, 27/93, 38/09 

 
Općinsko vijeće Općine Murter-Kornati je na 6. sjednici od 22. prosinca 2022. godine donijelo Program. 

Isti je objavljen u Službenom glasniku Općine Murter-Kornati br. 10/21. 

 
 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2022. 

godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
 

11. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 
2022. godinu 

 

PREDLAGATELJ AKTA: Načelnik Općine Murter-Kornati 
IZVJESTITELJ: Načelnik Općine Murter-Kornati i Josipa Skračić, Viši referent za računovodstvo i 
unutarnju kontrolu JUO Općine Murter-Kornati 
PRAVNA OSNOVA: Zakon o sportu NN 71/06, 150/08, 124/10, 124/11, 86/12, 94/13, 85/15, 19/16, 
98/19, 47/20, 77/20 
 
Općinsko vijeće Općine Murter-Kornati je na 6. sjednici od 22. prosinca 2022. godine donijelo Program. 
Isti je objavljen u Službenom glasniku Općine Murter-Kornati br. 10/21. 

 

 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2022. 
godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

12. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-
Kornati za 2022. godinu 

 
PREDLAGATELJ AKTA: Načelnik Općine Murter-Kornati 

IZVJESTITELJ: Načelnik Općine Murter-Kornati i Josipa Skračić, Viši referent za računovodstvo i 

unutarnju kontrolu JUO Općine Murter-Kornati 

PRAVNA OSNOVA: Zakon o socijalnoj skrbi NN 18/22, 46/22 

 
Općinsko vijeće Općine Murter-Kornati je na 6. sjednici od 22. prosinca 2022. godine donijelo Program. 

Isti je objavljen u Službenom glasniku Općine Murter-Kornati br. 10/21. 



 

 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati 
za 2022. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

13. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju 
Općine Murter-Kornati za 2022. godinu 

 

PREDLAGATELJ AKTA: Načelnik Općine Murter-Kornati 
IZVJESTITELJ: Načelnik Općine Murter-Kornati i Josipa Skračić, Viši referent za računovodstvo i 
unutarnju kontrolu JUO Općine Murter-Kornati 
PRAVNA OSNOVA: Zakon o predškolskom odgoju i obrazovanju NN 10/97, 107/07, 94/13, 98/19, 57/22 
 
Općinsko vijeće Općine Murter-Kornati je na 6. sjednici od 22. prosinca 2022. godine donijelo Program. 
Isti je objavljen u Službenom glasniku Općine Murter-Kornati br. 10/21. 
 

 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju 
Općine Murter-Kornati za 2022. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

14. Prijedlog Odluke o imenovanju ulice „Ulica Drage Kulušića“ 
 

PREDLAGATELJ: Povjerenstvo za imena ulica i trgova 
IZVJESTITELJ AKTA: Predsjednik Povjerenstva Jure Mudronja  
PRAVNA OSNOVA: Zakon o naseljima (NN 39/22) 
 
Gđa Anita Čoga obratila se Načelniku Općine Murter-Kornati kako bi ukazala na potrebu rješavanja 

imovinsko-pravnog pitanja puta i to puta koji je izveden od ulice Hrvatskih Vladara kod kućnog broja 

45 do nekretnine označene k.č. *1506 K.O. Murter Betina.  

03. lipnja 2022. godine predstavnik Općine i Dijana Juraga, dipl.ing.geod. obišli su predmetno područje, 

razgovarali sa zatečenim stanarima (gđa Anita Čoga, Julijana Šimat, Ane Vukušić, g. Zvonko Bašić, g. 

Sečen) te pristupili daljnjim potrebnim radnjama. 

Gđa Anita Čoga dostavila je podnesak Općini kojim moli uknjižbu nerazvrstane ceste i upis nove ulice 

u registar prostornih jedinica, Područnog ureda za katastar Šibenik, a kako bi se ishodovali svi uvjeti za 

dobivanje akta o gradnji i dr. za sve mještane koji imaju nekretninu na području izvedenog stanja ceste. 

Taj put je prilaz više nekretnina; cesta koja se koristi za promet vozilima i koju svatko može slobodno 

koristiti. 

Stoga je u svoje ime i ime nekolicine susjeda zamolila da se za predmetno područje donese odluka o 

imenovanju nove ulice i izradi elaborat nerazvrstane ceste. 

Za svrhe Povjerenstva za imenovanje ulica i trgova Općine Murter-Kornati dostavila je prijedlog imena 

ulice: dr. Drage Kulušića. 

Također je pribavila mišljenje građana s područja ulice. 



RH Povjerenstvo za imena ulica i trgova održalo je sjednicu o kojoj je raspravljalo o imenu ulice – Poziv, 

Zapisnik u privitku. 

Sukladno čl. 7. Zakona Općina je pribavila prethodno mišljenje Povjerenstva Vlade Republike Hrvatske 

za standardizaciju geografskih imena – u privitku. 

RH Povjerenstvo je dalo mišljenje kako je predloženo ime u skladu s Preporukama za standardizaciju 

geografskih imena u RH – imenovanje naselja, ulica i trgova. 

RH Povjerenstvo je dalo mišljenje kako treba pisati: „Ulica Drage Kulušića“, 

Sukladno čl. 30. Poslovnika ovlašteni predlagatelji akata koje donosi Općinsko vijeće jesu: vijećnici, klub 

vijećnika, općinski načelnik i radna tijela Općinskog vijeća, osim ako je zakonom propisano da pojedini 

prijedlog mogu podnijeti samo određena tijela. 

Stoga Povjerenstvo za imena ulica i trgova predlaže donošenje Odluke o imenovanju ulice Drage 
Kulušića. 
 

 Prijedlog Odluke o imenovanju ulice „Ulica Drage Kulušića“ prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
 

15. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine Murter-
Kornati 

 

PREDLAGATELJ: Povjerenstvo za imena ulica i trgova 
IZVJESTITELJ AKTA: Predsjednik Povjerenstva Jure Mudronja  
PRAVNA OSNOVA: Zakon o cestama NN 84/11, 22/13, 54/13, 148/13, 92/14, 110/19, 144/21 
 
Veza: obrazloženje Odluke o imenovanju ulice dr. Drage Kulušića 
 
Tematiku nerazvrstanih cesta uređuje Zakon o cestama (NN 84/11, 22/13, 54/13, 148/13, 92/14, 
110/19, 144/21) i Zakon o komunalnom gospodarstvu (NN 68/18, 110/18, 32/20) 
 
Ukoliko se imenuje nova ulica potrebno je dopuniti Odluku o nerazvrstanim cestama na području 
Općine Murter-Kornati budući sadrži Popis istih. 
 

 Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine Murter-
Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

16. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za dio kat. čest. 2538/1 i 
dio kat. čest. 2529/1 K.O. Murter Betina (podnositelj Filip Kulušić) 

 

PREDLAGATELJ AKTA: Načelnik Općine Murter-Kornati 

IZVJESTITELJ: Toni Turčinov, Dorjana Juraga 

PRAVNA OSNOVA: Zakon o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“, broj 68/18, 110/18, 32/20)  



 Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za dio kat. čest. 2538/1 i dio 
kat. čest. 2529/1 K.O. Murter Betina (podnositelj Filip Kulušić) prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

17. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2022. godini 
 

PREDLAGATELJ AKTA: Odbor za dodjelu javnih priznanja Općinskog vijeća OMK 

IZVJESTITELJ: Predsjednik Odbora, Daniel Ježina 

PRAVNA OSNOVA: Odluka o priznanjima Općine Murter-Kornati („Službeni glasnik Općine Murter-

Kornati“, br. 2/18, 1/19) 

Daniel Ježina: odbor je održan 31.8. Članovi koji su bili prisutni su Jelena Čurić, Edo Juraga, i Vedranko 

Šikić.  

NAGRADA ZA ŽIVOTNO DJELO OPĆINE MURTER-KORNATI dodjeljuje se:  
IVI I MATI 
Za izuzetan doprinos dramskom amaterizmu i promociji tradicionalnih vrijednosti 
 

PLAKETA OPĆINE MURTER-KORNATI dodjeljuje se: 
 

MARIJETI RAMEŠA 
Za osvojeno zlato na državnom veslačkom prvenstvu  
 

MIHAELI VERONIKI ŠIKIĆ 
Za odličan uspjeh i zalaganje tijekom osnovnoškolskog obrazovanja te sudjelovanje u brojnim 
natjecanjima 
 

POSTHUMNO DUŠANKI JURAGA 
Za izniman doprinos u sportskom životu Murtera 
 

BLANŠA KOVAČEV 
Za dugogodišnji doprinos u radu murterskog dramskog amaterizma 
 

PRIZNANJE OPĆINE MURTER-KORNATI dodjeljuje se: 
 
SLAVENKI TURČINOV 

Za dugogodišnji rad u odgoju mladih Murterina 
 

MARKU ĆURIĆU 
Za dugogodišnji rad u odgoju malih Murterina 
 

 Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2022. godini prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 

 

 

 



18. Prijedlog Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata Općine Murter-Kornati 
 

PREDLAGATELJ AKTA: Načelnik Općine Murter-Kornati 
IZVJESTITELJ: Načelnik Općine Murter-Kornati 
PRAVNA OSNOVA: Statut Općine Murter-Kornati („Službeni glasnik Općine Murter-Kornati“, broj 2/21) 
 
Na  6. sjednici Općinskog vijeća je bilo govora o dodjeli dviju novih sportskih stipendija i izmjeni 
Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata.  
Prijedlog Izmjena i dopuna Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata Općine Murter-Kornati je 
dostavljen bio za 8. sjednicu no nije bio uvršten na dnevni red jer je većina smatrala kako su odredbe 
općenite što dovodi do diskrecijske ocjene članova. 
Održana je 1 sjednica Odbora za stipendije, na ovu temu, dana 13. lipnja 2022., a kasnije se Jedinstveni 
upravni odjel savjetovao sa članovima Odbora usmeno i putem e-maila. 
Jedinstveni upravni odjel izradio je ovaj prijedlog sukladno prijedlozima/primjedbama članova Odbora, 
savjetima službenika koji sudjeluju u postupcima vezanima uz stipendije te poštivajući praksu i 
materijalne propise. 
Ovdje obrazlažemo prijedlog novog Pravilnika u odnosu na trenutno važeći. 
Predlaže se donošenje novog Pravilnika budući donošenjem novog Pravilnika, a ne izmjena i dopuna, 
članovima Odbora će biti jednostavnije odredbe čitati te neće trebati sastaviti pročišćeni tekst. 
Članak 3. se dopunjuje na način da se propisuje maksimalan broj stipendija na natječaju i minimalni 
iznos stipendije. U okviru tih odredbi (ograničenja) Načelnik će propisati broj i iznos. U praksi zadnjih 
godina nije dodijeljeno više od predloženog broja. U praksi zadnjih godina iznosi su bili 400,00 i 650,00 
kuna no sada se minimalni iznos povećava na 450,00 i 700,00 kuna (može se dodijeliti više ali ne manje). 
Članak 4. se mijenja na način da se sukladno prijedlogu vijećnika dodaju nova vrsta stipendija – učenici 
i studenti koji se aktivno bave sportom. 
Sukladno prijedlogu člana Odbora dodan je uvjet da imaju prebivalište duže od 5 godina na području 
Općine Murter-Kornati. 
Termin stručne službe zamjenjuje se terminom upravni odjel Općine, riječ uvjet u članku 12. važećeg 
Pravilnika (članak 13. novog) zamjenjuje se riječju kriterij, u članku 13. važećeg Pravilnika (članak 14. 
novog) ispravlja se pogreška u kriterijima kod bodovanja studenata viših godina jer je stari Pravilnik 
sadržavao grešku u ocjenama i bodovima. 
Sukladno izmjenama mijenja se i članak 11. koji propisuje potrebnu dokumentaciju npr. Uvjerenje o 
prebivalištu izdano od strane MUP-a (e-građani ili PU, Upravni poslovi Vodice). 
Dodani su novi članci budući je dodana i nova vrste stipendije pa se članci u odnosu na trenutno važeći 
Pravilnik pomjeraju. 
U članku 15. dodan je kriterij aktivnost u sportu za novu vrstu stipendija.  
U članku 17. i 18. važećeg Pravilnika (članak 19. i 20. novog) propisano je sukladno praksi zadnjih 
godina, po prijedlogu službenika. 
Članci 22. i 23. novog pravilnika su u odnosu na raniji su usklađeni sa uvođenjem nove stipendije. 
 

 Prijedlog Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata Općine Murter-Kornati prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 12,56 sati. 

Zapisničar:         Predsjednik: 

Vesna Juran         Krešimir Mudronja 

 


